
Or. V. 0062-107 / 2000

Protokół Nr 107/2000
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 30 listopada 2000 roku

Obecni  wg.  listy  obecności  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom  przewodniczył
Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Podpisanie protokołów z poprzednich posiedzeń.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Zarządu Nr 76/2000 z 3 lutego 2000 roku.

3. Pismo do PKS Łomża w związku z zapytaniem radnego Pana Pawła Raszkiewicza,
zgłoszonym na sesji Rady Powiatu w dniu 9 listopada 2000 roku.

4. Wyjaśnienie  dyr.  PCPR  w  związku  z  wnioskiem  Komisji  ds.  Rynku  Pracy  i
Przedsiębiorczości  oraz  Komisji  ds.  Porządku  Publicznego  i  bezpieczeństwa
Obywateli.

5. Pismo dyr. PCPR w sprawie pomieszczeń na siedzibę PCPR.

6. Pismo dyr. PCPR w sprawie dotacji na rzecz Polskiego Związku Niewidomych.

7. Odpowiedź na pismo Burmistrza  Suraża w sprawie  środków na modernizację  dróg
w Surażu.

8. Stanowisko Zarządu w sprawie wnioskowanej przez PZD zmiany zakresu rzeczowego
modernizacji dróg na terenie gminy Choroszcz.

9. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na wynajem pomieszczeń w obwodzie
drogowo-mostowym w Michałowie.

10. Rozpatrzenie wniosku o ustalenie wysokości premii i nagrody PZD.

11. Pismo Pani Skarbnik dot. stanu finansowego funduszu nagród Starostwa Powiatowego
w Białymstoku.

12. Pismo  Zarządu  MIG  Czarna  Białostocka  w  sprawie  przejęcia  spraw  z  zakresu
komunikacji.

13. Pismo  Zarządu  Miejskiego  w  Łapach  w  sprawie  utworzenia  Filii  Wydziału
Komunikacji w Łapach.

14. Wniosek do Wydziału Ksiąg Wieczystych w sprawie wpisania własności Powiatu dla
skomunalizowanej nieruchomości w Zawadach.



15. Uchwała  Zarządu  w sprawie  przeznaczenia  do  użyczenia  nieruchomości  położonej
w Zawadach.

16. Pismo dyr. Rogowskiego w sprawie „apteki” w Michałowie.

17. Odpowiedź na pismo Zarządu Miejskiego w Łapach w sprawie przekazania Przychodni
przy ul. Piaskowej.

18. Akceptacja  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  w  sprawie  środków  specjalnych
w powiatowych jednostkach organizacyjnych.

19. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 ROK.

20. Sprawa wyboru biegłego rewidenta dla zbadania sprawozdania finansowego SP ZOZ 
w Łapach i Białymstoku.

21. Decyzje Wojewody w sprawie wpisania do rejestru niepublicznych zoz-ów Wa-Med.
i Mega-Med. w  Wasilkowie.

22. Pismo  Regionalnej  Sekcji  Oświaty  i  Wychowania  NSZZ „Solidarność”  w  sprawie
dodatku trudnościowego w DD.

23. Pismo Naczelnej Izby Pielęgniarek i Położnych.

24. Wnioski z posiedzeń stałych Komisji Rady.

25. Pismo Zarządu do Komisji Finansowo-Gospodarczej.

26. Pismo Towarzystwa Ubezpieczeniowego „Samopomoc Chłopska” S.A o pozwolenie na
świadczenie usług ubezpieczeniowych w budynku siedziby Starostwa Powiatowego w
Białymstoku.

27. Sprawy różne.

Ad.1
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  treścią  protokołów  z  poprzednich  posiedzeń

Nr  100/2000,  101/2000,  102/2000,  103/2000,  104/2000,  105/2000  i  106/2000.
Po naniesieniu uwag protokoły przyjęto jednogłośnie.

Ad.2
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przypomniała zebranym iż 3 lutego 2000 roku

Zarząd  Powiatu  podjął  uchwałę  Nr  76/2000  w  sprawie  ustalenia  wykazu  jednostek
powiatowych. Z uwagi na zaistniałą zmianę (CKP w Łapach) istnieje potrzeba dokonania
zmiany. Pani Wojciechowska przedłożyła członkom Zarządu projekt uchwały Nr 76/2000 z
3 lutego 2000 roku (zał. nr 3).

Ad.3
Pani  Wicestarosta  zaznaczyła,  iż  w związku z  zapytaniem radnego  Pana Pawła

Raszkiewicza, zgłoszonym na sesji RPB w dniu 9 listopada 2000 roku, Zarząd Powiatu
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przygotował projekt pisma, które zamierza wystosować do PPKS Łomża i PKS Białystok
o  rozważenie  możliwości  zmiany  rozkładu  jazdy  autobusu  do  Białegostoku,
odjeżdżającego z Zawad o godz.  7.30. Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował treść
ww. pisma, upoważniając do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława
Pusza ( zał. nr 4)

Ad. 4
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  poinformowała  zebranych,  iż  na  wspólnym

posiedzeniu  Komisji  ds.  Rynku  Pracy  i  Przedsiębiorczości  oraz  Komisji  Porządku
Publicznego  i  Bezpieczeństwa  Obywateli,  został  zgłoszony  wniosek  dot.  środków
finansowych przeznaczonych na Domy Dziecka. Chodziło o to, by kwota, którą w tym
roku  przeznaczono  na  utrzymanie  domów  dziecka  to  była  106%  przewidywanego
wykonania  roku  2000.  Przekazano  go  do  Powiatowego  Centrum Pomocy Rodzinie  w
Białymstoku. W dniu dzisiejszym Pani Dyrektor Turczewska złożyła pisemne wyjaśnienie
w tej sprawie ( zał. nr 5). Również wyjaśnienia złożyła Pani Maria Grażyna Kalińska –
Skarbnik Powiatu.

Zarząd uznał,  iż  finansowanie  w Domach Dziecka należy próbować utrzymać
poziomie określonym w propozycji budżetu. Pan Starosta przeprowadzi rozmowy z
dyrektorami i stanowisko ich przedstawi na kolejnym zarządzie.

Ad.5
Starosta  Białostocki  przedstawił  członkom  Zarządu  pismo  PCPR  w  Białymstoku

w  sprawie  pomieszczeń  na  siedzibę  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w
Białymstoku ( zał. nr 6). Temat ten był na Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej. Pan
Pusz umotywował decyzję dot. umieszczenia PCPR w  budynku Starostwa.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  ulokowanie  PCPR  w Białymstoku
przy ul. Borsuczej 2, w siedzibie Starostwa Powiatowego w Białymstoku.

Ad. 6
Pani  Celina  Grażyna   Wojciechowska  zreferowała  zebranym  sprawę  Polskiego

Związku Niewidomych w sprawie dotacji ( zał. nr 7). W chwili obecnej nie ma możliwości
na  udzielenie  Związkowi  wsparcia  finansowego.  W  październiku  2000  roku  został
przesłany do Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Warszawie
"Program działań na rzecz osób niepełnosprawnych  w powiecie białostockim w latach
2001-2003  w  ramach  programu  celowego  pełnomocnika  Rządu  so  Spraw  Osób
Niepełnosprawnych  "DOMINO"  -  program  pilotażowy"  .  W  przypadku  pozytywnego
zaopiniowania powyższego Programu będzie możliwe udzielenie Polskiemu Związkowi
Niewidomych dotacji, gdyż jednym z celów szczegółowych tego programu jest wsparcie
finansowe  działalności  organizacji  pozarządowych,  działających  na  rzecz  osób
niepełnosprawnych  w  powiecie  białostockim,  poprzez  dofinansowanie  turnusów
rehabilitacyjnych, imprez kulturalnych, sportowych i rekreacyjnych organizowanych przez
organizacje  pozarządowe  osobom  niepełnosprawnym  oraz  imprez  integracyjnych.  O
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możliwości dofinansowania, po otrzymaniu pozytywnej decyzji z Biura Pełnomocnika ds.
Osób  Niepełnosprawnych  i  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób
Niepełnosprawnych Polski Związek Niewidomych zostanie powiadomiony niezwłocznie.

Pani Wicestarosta przedłożyła członkom Zarządu projekt odpowiedzi, przygotowanej
przez PCPR w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  przedłożonej  odpowiedzi,
upoważniając  do  złożenia  podpisu  Przewodniczącego  Zarządu  –  Pana  Wiesława
Pusza (zał. nr 8).

Ad. 7
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  zebranych  z  pismem  Burmistrza

Miasta  i  Gminy  Suraż  nr  BK.  7010/33/2000  z  dnia  22  listopada  2000  roku,
dot. partycypacji w kosztach modernizacji nawierzchni ulic: Piłsudskiego, Zabłudowskiej,
Bielskiej oraz 11-go listopada,  stanowiących własność powiatu ( zał.  nr 9). Ww. pismo
skierowano do  Powiatowego  Zarządu  Dróg w  Białymstoku,  celem rozpoznania.  PZD
przedłożył projekt odpowiedzi w tej sprawie (zał. nr 10). Powyższe pismo zwrócono do
PZD celem naniesienia poprawek.

Ad. 8
PZD  w  Białymstoku  skierował  do  Zarządu  Powiatu  wniosek  o  wyrażenie  zgody

na przesunięcie środków finansowych z pozycji  „przebudowa przepustu korytkowego”  
w  ciągu  drogi  powiatowej  Barszczewo  –  Ogrodniki,  na  bieżące  utrzymanie  dróg  
z przeznaczeniem na poprawę przejezdności po drodze powiatowej Niewodnica Kościelna
– Klepacze (zał. nr 11).

Zarząd,  po  dyskusji,  wstępnie  przychyla  się  do  wniosku,  kierując  go  do  Komisji
Infrastruktury Technicznej z prośbą o opinię.

Ad. 9 
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku zwrócił  się  do Zarządu Powiatu z prośbą

o  wyrażenie  zgody  na  wynajęcie  portierni  o  pow.  23,13  m2   w obwodzie  drogowo –
mostowym w Michałowie na cele socjalne Przedsiębiorstwu Wielobranżowemu „Konrad”
z  siedzibą  w  Białymstoku  do  20.12.2000  roku  (zał.  nr  12).  Pani  Wojciechowska
przedłożyła zebranym projekt uchwały Zarządu w powyższej sprawie ( zał. nr 13).

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął  uchwałę  Nr 219/2000 z dnia 30 listopada
2000 roku w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem do 20.12.2000 roku części
nieruchomości położonej w Michałowie ( zał. nr 14).

Dochody winny być odprowadzone do budżetu powiatu.

Ad. 10
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła  członkom  Zarządu dwa wnioski

Z-cy Dyrektora PZD w Białymstoku – Pani Elżbiety Jasińskiej:
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1) o  przyznanie  premii  za  miesiąc  listopad  Dyr.  Markowi  Jędrzejewskiemu  w
wysokości 20% ( zał. nr 15)

2) o  przyznanie  Panu  Markowi  Jędrzejewskiego  nagrody  w  wysokości  2000  zł  
(zał. nr 16).
Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie ustalił wysokość premii Dyrektorowi

w  wysokości 15% wynagrodzenia zasadniczego i nagrodę w wysokości 1000 zł.
Ww. sprawę skierowano do Pani Teresy Popławskiej, celem realizacji.

Ad. 11
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Pani Skarbnik dot. planu i wykonania §11

wynagrodzenia osobowe w Starostwie Powiatowym w Białymstoku (zał. nr 17).
Zarząd Powiatu, po dyskusji, ustalił średnio nagrody pracownikom:
- szeregowemu pracownikowi po 500 zł
- kierownikowi referatu po 650 zł
- naczelnikowi wydziału po 800 zł
- członkom Zarządu oraz  Pani  skarbnik,  Pani  Sekretarz  i  Pani  Jadwidze

Kuteszko po 1200 zł.

Ad. 12
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zreferowała zebranym pismo Zarządu Miasta i

Gminy Czarna Białostocka w sprawie rozważenia przejęcia spraw z zakresu komunikacji
(zał. nr 18).

Zarząd  Powiatu  ww.  wniosek  zaopiniował  negatywnie.  Do  przygotowania
stosownego pisma zobowiązano Panią Iwonę Kazberuk.

Ad. 13
Starosta  Białostocki  zapoznał zebranych z pismem Zarządu Miejskiego w Łapach  

nr ORO.0711-6/2000 z dnia 21 listopada 2000 roku w sprawie utworzenia filii Wydziału
Komunikacji w Łapach ( zał. nr 19). Pan Pusz poinformował, iż niedawno wpłynęło pismo
od  Z-cy  Dyrektora  Departamentu  Transportu  w  sprawie  tworzenia  filii  komunikacji  
(zał. nr 20). W powyższym piśmie jest mowa o tym, iż Zarząd Powiatu może utworzyć
w strukturze  organizacyjnej  danego  wydziału  filię,  zlokalizowaną w gminie. Filia  taka
będzie  stanowiła  komórkę  organizacyjną,  działającą  w  ramach  określonego  wydziału
starostwa.  Podstawowym wymogiem jednak, od którego zależy powstanie nowej filii
jest to, czy na jej utworzenie zostały przewidziane odpowiednie, wystarczające środki
finansowe  w  budżecie  powiatu  na  dany  rok.  Zarząd  Powiatu  bowiem,  planując
utworzenie dodatkowej filii wydziału nie może absolutnie przekroczyć, uchwalonego
przez  Radę  Powiatu,  budżetu.   Dodatkowych  wyjaśnień  w  tej  sprawie  udzielił
Pan  Roman  Krajecki  –  pracownik  Wydziału   Komunikacji  Starostwa  Powiatowego
w Białymstoku.  Odnosząc się  do  ewentualnego utworzenia filii  Wydziału  Komunikacji
w  Łapach  stwierdził,  iż  wiąże  się  to  z  dodatkowym  obciążeniem  budżetu  powiatu:
zakupienie  sprzętu  komputerowego  i  oprogramowania  do  komunikacji,  zwiększenie
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zatrudnienia. Pojawiają się też problemy dot. prowadzenia rejestru ewidencji praw jazdy
i  świadectw  kwalifikacji  (  przy  zamówieniach  dla  Polskiej  Wytwórni  Papierów
Wartościowych). Przy zastosowaniu modemu i łączy internetowych obsługa petenta będzie
trwała dłużej,  gdyż pracownik komunikacji  musi  mu nadać numer kolejny w rejestrze.
Nastąpi wówczas tzw. „blokada” pracy komputera w filii lub w Starostwie, w załatwianiu
petenta, trwająca ok. 15 minut każdorazowo. Starosta Białostocki poinformował członków
Zarządu, iż podobna filia jest tworzona w Ciechanowcu. Planowany jest więc wyjazd do
Ciechanowca, w celu „podpatrzenia” rozwiązań technicznych. Do czasu wyjaśnienia tych
kwestii Zarząd Powiatu odłożył decyzję dot. tworzenia filii w Łapach.

Ad.14
Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu

wniosek do Sądu Rejonowego w Zambrowie o wprowadzenie zmian w księdze wieczystej,
urządzonej dla nieruchomości zabudowanej Skarbu Państwa, oznaczonej nr ged. 321/5  o
pow.  0,1638  ha,  położonej  we wsi  Zawady,  gm.  Zawady  poprzez  wpisanie  w miejsce
działki  nr  321/5,  działki  o  aktualnym nr  ged.  683 o  pow.  0,16  ha,  położonej  we wsi
Zawady oraz wpisanie jako właściciela Powiat Białostocki (zał. nr 21).

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  opowiedział  się  za  podpisaniem  powyższego
wniosku,  do  podpisania  którego  upoważniono  Przewodniczącego  Zarządu –  Pana
Wiesława Pusza i członka Zarządu – Panią Celinę Grażynę Wojciechowską.
 
Ad.15

Pani Celina Grażyna Wojciechowska wyjaśniła, iż projekt uchwały Zarządu w sprawie
przeznaczenia  do  użyczenia  nieruchomości  dotyczy  omawianej  wyżej  nieruchomości
w  Zawadach  (zał.  nr  22).  Ww.  nieruchomość  jest  już  skomunalizowana,  skierowano
wniosek do Wydziału Ksiąg Wieczystych. Faktycznie jest ona w bezumownym korzystaniu
Terenowego  ZOZ-u,  należy  więc  uregulować  stosunek  prawny  ZOZu  do  tej
nieruchomości.

Zarząd Powiatu, po dyskusji,  podjął jednogłośnie uchwałę Nr 220/2000 z dnia
30 listopada 2000 roku w sprawie użyczenia SP TZOZ w Białymstoku nieruchomości
zabudowanej  budynkiem Ośrodka  Zdrowia,  położonej  w  Zawadach,  gm.  Zawady
(zał. nr 23). Ww. nieruchomość użycza się na okres od dnia 15 grudnia 2000 roku do dnia
31  grudnia  2001  roku.  Do  złożenia  oświadczenia  woli  w  przedmiocie  użyczenia
nieruchomości  upoważnia się  dwóch członków Zarządu:  Pana Wiesława Pusza  i  Panią
Celinę Grażynę Wojciechowską.

Ad.16
Pani Wicestarosta przedstawiła zebranym pismo radnych powiatu białostockiego: Pana

Jana Kaczana i Pana Władysława Waśko w sprawie apteki w Michałowie (zał. nr 24). Ww.
pismo radni  skierowali  do Starosty Białostockiego, Przewodniczącego Rady Społecznej
przy SP TZOZ w Białymstoku oraz do Pana Walentego Rogowskiego _ Dyrektora SP
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TZOZ  w  Białymstoku.  Dyrektor  wystosował  do  Starosty  pismo  nr  TZOZ
 IV. I. (10 / 2000) z dnia 29.11.2000 roku (zał. nr 25).

Sprawa  dot.  utworzenia  apteki  w  Michałowie  była  wielokrotnie  przedmiotem
posiedzenia  Zarządu.  Wówczas  Zarząd zobowiązał  Dyrektora  SP TZOZ do stworzenia
wszystkim zainteresowanym równych szans, w formie przetargu.

Zarząd Powiatu, po dyskusji, uważa, iż wyraża zgodę na dobudowę niezbędnej do
funkcjonowania  apteki  powierzchni  tylko  i  wyłącznie  przez  Dyrektora  SP TZOZ
w  Białymstoku,  pod  warunkiem  zabezpieczenia  przez  Dyrektora  środków
finansowych na realizację ww. inwestycji.

Zarząd jednogłośnie nie wyraża zgody na taką dobudowę ewentualnym osobom
fizycznym.

Zgodnie  z  kierunkami  restrukturyzacji  planowane  jest  sprywatyzowanie  opieki
zdrowotnej. Należy więc liczyć się z faktem przekazania budynku w formie darowizny
Gminie.  Zarząd  podaje  więc Dyrektorowi pod rozwagę,  czy  celowe jest  inwestowanie
środków finansowych w ww. obiekt.

Ad.17
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym  o  piśmie  Zarządu

Miejskiego w Łapach dot. przekazania Gminie zadań z zakresu lecznictwa podstawowego
tj. przychodni przy ul. Piaskowej w Łapach (zał. nr 26). Przedłożyła członkom Zarządu
projekt odpowiedzi w tej sprawie. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za przesłaniem Gminie odpowiedzi
ww.  treści,  upoważniając  do  złożenia  podpisu  Przewodniczącego  Zarządu –  Pana
Wiesława Pusza (zał. nr 27).

Ad.18
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła członkom Zarządu projekt uchwały RPB

w sprawie powołania środków specjalnych w jednostkach budżetowych powiatu (zał. nr 28).
Zasady funkcjonowania środków specjalnych winny być uregulowane uchwałą Rady

Powiatu. Ww. projekt uchwały powołuje środki specjalne w poszczególnych jednostkach,
w odniesieniu do rozdziału. Określone są źródła przychodów i wydatków.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował ww. projekt uchwały, przekazując go
do Rady Powiatu.

Ad. 19
Pani  Skarbnik  zreferowała  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  w  sprawie  zmian

w budżecie powiatu (zał. nr 29). Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych LO

w  Łapach,  ZS  w  Michałowie  i  Poradni  Psychologiczno-Pedagogicznej  w  Łapach  na
wniosek dyrektorów.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 221/2000 z dnia 30 listopada
2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu (zał. Nr 30).
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Ad. 20
Pani Celina Grażyna Wojciechowska poinformowała członków Zarządu, iż SP ZOZ

w Łapach i SP TZOZ w Białymstoku wystąpiły z prośbą o wybranie biegłego rewidenta
w celu przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego za 2000 rok (zał. Nr 31,32).
Zwrócono się  w tej  sprawie do radców prawnych o opinię, jaki organ winien dokonać
wyboru biegłego rewidenta (zał. Nr 33). Zgodnie z ww. opinią, w której wskazuje się, iż
to Rada Powiatu Białostockiego winna dokonać takiego wyboru, sprawę przekazano
do  Przewodniczącego  Rady  Powiatu,  celem  rozważenia  i  wskazania  Zarządowi
kierunku działania. Zarząd Powiatu oczekuje na decyzję Przewodniczącego RPB.

Ad. 21
Pani Wojciechowska poinformowała członków Zarządu, iż do Starostwa Powiatowego

wpłynęły dwie decyzje Wojewody Podlaskiego orzekające o wpisaniu do rejestru zakładów
opieki  zdrowotnej  ZOZ-ów  „Wa-med.”  S.C.  z  siedzibą  w  Wasilkowie  przy
ul. Kryńskiej 32 i „Mega-med.” S.C. z siedzibą w Wasilkowie przy ul. Kryńskiej 32 (zał.
Nr 34 i 35). Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Jadwiga Kuteszko – członek Zarządu.

Ww. decyzje skierowano do wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Wodnej
i Ochrony Środowiska , a kopie do Pani Żelazowskiej.

Ad. 22
Zarząd  zapoznał  się  z  pismem  Regionalnej  Sekcji  Oświaty  i  Wychowania  NSZZ

„Solidarność”  nr  L.dz.  RSO-1497-148/2000  z  dnia  27  listopada  2000  roku  z  prośbą
o renegocjacje  dodatku  za warunki  trudne nauczycielom  zatrudnionym w placówkach
opiekuńczo – wychowawczych prowadzonych przez powiat (zał. Nr 36).

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  członek  Zarządu  –  Pan  Stanisław  Łapiński.
Ww. pismo w międzyczasie  przekazano do  PCPR w Białymstoku i  do  WSS z  prośbą
o opinię.  Zarząd Powiatu powyższą informację przyjął do wiadomości. Po analizie
problemu muszą być dokonane zmiany w regulaminie.

Ad. 23
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zapoznała  członków  Zarządu  z   pismem

Naczelnej Izby Pielęgniarek i Położnych nr NRPiP/XVI/99/00 z dnia 17 listopada 2000
roku (zał. nr 37). Naczelna Rada Pielęgniarek i położnych w Warszawie przesyła swoje
stanowisko w sprawie zatrudniania pielęgniarek i  położnych w ZOZ-ach na podstawie
umów cywilno-prawnych.

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości, przekazując kopię pisma Dyrektorowi
SP TZOZ w Białymstoku i Dyrektorowi SP ZOZ w Łapach.

Ad. 24
Zarząd Powiatu  zapoznał się z wnioskami stałych Komisji Rady Powiatu:
- Komisji Infrastruktury Technicznej (zał. Nr 38),
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- Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa  Śródlądowego  i  Ochrony  Środowiska
(zał. Nr 39),

- Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej (zał. Nr 40),
- Komisji ds. Rynku Pracy i Przedsiębiorczości oraz Komisji Porządku Publicznego i

Bezpieczeństwa Obywateli (zał. Nr 41),
- Komisji Rewizyjnej (zał. Nr 42),
- Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej (zał. Nr 44),
- Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki (zał. Nr 44).

Ad. 25
Pani  Skarbnik  przedstawiła  członkom  Zarządu  projekt  wniosku  do  Komisji

Finansowo-Gospodarczej  Rady  Powiatu  o  wprowadzenie  do  Komisji
Finansowo-Gospodarczej Rady Powiatu o wprowadzenie do budżetu powiatu dodatkowo
dotacji
z budżetu Miasta Brańsk w kwocie 233 zł , z budżetu Powiatu Siemiatyckiego w kwocie
10 498 zł i z budżetu Powiatu Sokólskiego w kwocie 1.945 zł.

 Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za ww. wnioskiem, upoważniając
do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu- Pana Wiesława Pusza (zał. Nr 45).
Ww. wniosek przekazano do Przewodniczącego Komisji Finansowo – Gospodarczej –
Pana Jana Ambrożeja.

Ad. 26
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zreferowała zebranym pismo „Samopomoc” S.A.

Towarzystwa Ubezpieczeniowego o pozwolenie na świadczenie usług ubezpieczeniowych
w budynku siedziby Starostwa Powiatowego przy ul. Borsuczej 2 w Białymstoku (zał. Nr
46).

Zarząd  Powiatu  wyraził  zgodę  na  świadczenie  usług  na  takich  samych
warunkach jakie  zaproponowano poprzednim ubezpieczycielom.  Wyjaśnienia  w tej
sprawie złożyła Pani Sekretarz.

Ad. 27
W sprawach różnych Pani Maria Grażyna Kalińska złożyła wyjaśnienia w sprawie

projektu uchwały RPB dot. budżetu powiatu na 2001 rok, w odniesieniu do zgłoszonych
wniosków i uwag.

Starosta  Białostocki  złożył  wyjaśnienia  dot.  przebiegu  prac  nad herbem powiatu.  
Zarząd  uznał,  iż  wstępne  omówienie  zasad  dot.  kształtu  herbu,  kolorów  na  tarczy
i wizerunków winno być przedmiotem spotkania Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki.

Następnie Zarząd Powiatu przystąpi do przygotowania kilku wersji herbu pod obrady
wszystkich stałych Komisji Rady. Zobowiązano Panią Annę Szczepańską do omówienia
kwestii dot. herbu powiatu z „szefem” heraldyków – Panem Kulikowskim.

Również  w  sprawach  różnych  Pani  Sekretarz  przedłożyła  Zarządowi  protokół
zdawczo-odbiorczy przejęcia od Pana Thierry Bensaida nieruchomości przy ul. Św. Rocha
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25  a  w  Białymstoku  (zał.  Nr  47).  Krótko  zreferowała  stan  przejętego  mienia  oraz
przedstawiła  propozycję  działania  mającą  na  celu  wyegzekwowanie  należności  od
najemcy.  Zarząd  uznał,  iż  niezbędne  jest  przesłanie  dodatkowego  upomnienia
określającego ostateczny termin uregulowania zobowiązań wobec Starostwa Powiatowego
w Białymstoku. Do jego przygotowania zobowiązano Panią Szczepańską.

W sprawach  różnych  Starosta  Białostocki  omówił  efekty  rozmów z  m.  Białystok
dot.  zamiany  działek.  Poinformował,  iż  rozpoczną  się  w  chwili  obecnej  prace  nad
przygotowaniem  projektu  uchwały  Rady  dot.  zamiany  działek  z  Miastem  Białystok.
Odnośnie wyceny budynku,  po licznych konsultacjach,  ustalono, iż  wycena winna być
oparta o poniesione nakłady.

Zarząd ww. informacje przyjął do wiadomości. Ponadto w punkcie „sprawy różne”
członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  zaproszeniem  na  posiedzenie  Komisji
Finansowo-Gospodarczej, zobowiązując się do uczestnictwa w obradach.

Wobec wyczerpania tematów, posiedzenie Zarządu zakończono.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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